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Încheiat azi  23 martie 2010, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului local 
al municipiului Alba Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  857/2010  a  Primarului 
municipiului Alba Iulia.

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice.
Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Maier Eugen.”
Maier Eugen: "La şedinţă sunt prezenţi toţi consilierii, deci şedinţa noastră este 

legal constituită."
Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre 

participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-nul secretar Marcel Jeler, d-na Teofila Ţîr – 
director economic, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Mirela Popescu – 
consilier juridic, d-na Mihaela Petcu - consilier precum şi presa.

Maier Eugen: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 
înscrise pe ordinea de zi,  trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi.  Eu 
propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini."

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru.
Maier Eugen: "Pe ordinea de zi  aveţi 2 proiecte de hotărâre.”
Maier  Eugen:  "Domnilor  consilieri  supun  la  vot  dacă  sunteţi  de  acord  cu 

ordinea de zi modificată."
Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru.
Maier Eugen: “Şi acum prezint următorul

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

 I.Proiecte de hotărâri privind : 

1. Aprobă înfiinţarea Centrului de consiliere şi sprijin pentru părinţi şi copii 
Sfânta  Maria  şi  a  condiţiilor  de  participare  la  Proiectul  Servicii  Comunitare  de 
prevenire a separării copilului de familia sa şi instruirea personalului aferent.

Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 
din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 
finanţe, servicii publice şi comerţ.

Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



 Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 
partea  comisiei  de  specialitate  a  Consiliului  local  pentru  activităţi  ştiinţifice, 
învăţământ,  cultură,  sănătate,  protecţia  socială,  culte,  sport,  agrement,  turism  şi 
protecţia copilului.

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”.

Coşeriu Sorin Nicolae: “Doar câteva chestiuni aş vrea să clarificăm. Centrul 
acesta de consiliere este în subordinea cui? În afară de aspectul financiar cu ce mai 
este implicată Primăria? Şi a treia chestiune din proiect. Aprobă contribuţia proprie în 
procent de minim 9%. Nu ştiu dacă nu ar fi bine atunci când vorbim de procente să se 
spună de maxim atâta la sută pentru că minimum 9% poate însemne şi 99%. Aceste 
trei chestiuni.”

Maier Eugen: “La prima chestiune vă pot lămuri eu. Trebuie să existe undeva 
organigrama.”

Coşeriu Sorin Nicolae: “Am văzut-o dar…”
Crina Iacob: “Pentru a vă lămuri fac precizarea că atunci când scriem proiectul 

îl scriem după cerinţele finanţatorului. Ceea ce ştiu este că avem nevoie de un astfel 
de centru şi avem nevoie de această sumă de bani. Condiţiile ca să primim aceşti bani 
sunt următoarele: să înfiinţăm centrul în subordinea Serviciului public de asistenţă 
socială.”

Coşeriu Sorin Nicolae: “Deci va fi în subordinea Primăriei.”
Crina Iacob: “Da. Aveţi organigrama.”
Coşeriu  Sorin  Nicolae:  “Înainte  discutam  cu  cineva  şi  spunea  că  este  o 

autoritate de la nivel naţional.”
Crina Iacob:  “Finanţatorul  acestui  program este  autoritatea  naţională  pentru 

protecţia copilului. Iar în ceea ce priveşte cofinanţarea la proiectul următor vom avea 
aprobarea  unui  studiu  de  prefezabilitate.  Deci  noi  nu  ştim cu  exactitate  valoarea 
acestui centru decât la prefezabilitate. Sunt nişte costuri cu totul şi cu totul estimative. 
Ceea ce ştim, este că finanţatorul ne solicită indiferent de cât anume se va ajunge la 
costurile unui astfel  de centru şi  noi  am trecut  ca şi  contribuţia noastră să fie  de 
minim 9%. Noi avem un buget pe care l-am creionat cât de cât cu valorile care au 
reieşit  din studiul  de prefezabilitate şi  avem nişte condiţii  impuse de finanţator  şi 
anume ca valoarea de reabilitare a centrului să nu depăşească 150 – 180 euro/mp.”

Coşeriu Sorin Nicolae: “Ca şi reamenajare?”
Crina Iacob: “Da. Pe de altă parte vreau să vă spun că în momentul în care se 

va termina acest contract de finanţare, deci se va aproba această cerere, tot ceea ce 
înseamnă documentaţia  tehnică,  caiet  de  sarcini,  SF,  detalii  de  execuţie  vor  fi  în 
sarcina finanţatorului.”

Maier  Eugen:  "Domnilor  consilieri  dacă  nu  mai  sunt  discuţii  supun  la  vot 
proiectul de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 67/2010



 2.Aprobă  documentaţia  tehnico-economică,  faza  studiu  de  prefezabilitate 
pentru  obiectivul  “Amenajarea  Centralei  Termice  nr.  5  în  Centru  de  consiliere  şi 
sprijin pentru părinţi şi copii Sfânta maria.”
 Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum 
şi raportul de specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Baco Mihai care prezintă raportul de avizare din 
partea  Comisiei Consiliului local de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 
lucrărilor  publice,  ecologice,  protecţia  mediului  înconjurător,  conservarea 
monumentelor istorice şi de arhitectură;

Baco Mihai: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu sunt discuţii supun la vot proiectul 
de hotărâre." 

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 68/2010

 Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.”

Alba Iulia, 23 martie 2010

PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                   CONTRASEMNEAZĂ,
               Consilier                                                                    Secretar
           Maier Eugen                                                               Marcel Jeler


